

TABLE OF FEES DAY STUDENTS 2026-2027

The enrolment of your child is complete when the following stages are done:

1. The completed application for your child has been received by the school
2. The Application Fee payment of CHF 500 has been processed and received
3. The application has been examined and validated by the Academic and Admissions Directors of Collège du Léman
4. The enrolment is confirmed when the family has signed the school contract and paid the advance payment on the school fees, together with the one-time fees (listed below).

All amounts below are in CHF and include VAT at the applicable rates.

ONE TIME FEES, PAID ONLY THE FIRST YEAR OF ATTENDANCE

Application Fee	500
Admission Fee (all grades)	3,800
Security Deposit (refundable)	600

SCHOOL YEAR FEES PER GRADE

PRESCHOOL	
2-3 yrs old	24,900
4-5 yrs old	24,900
PRIMARY	
G1-5 / CP - CM2 / BIL1 - BIL5	29,300
MIDDLE SCHOOL SECONDAIRE ENGLISH	
G6-8 / BIL6	34,700
HIGH SCHOOL	
G9-10	36,500
G11-12 & IB	37,500
MIDDLE SCHOOL SECONDAIRE FRENCH	
6 ^{ème} - 4 ^{ème}	33,700
SECONDAIRE	
3 ^{ème} & 2 ^{nde}	35,400
1 ^{ère} - 1 ^{re}	36,500

INFORMATION SUR LES FRAIS D'ÉCOLAGE - EXTERNE 2026-2027

L'inscription au Collège du Léman est confirmée quand les étapes suivantes ont été réalisées :

1. La demande d'inscription de votre enfant a bien été reçue par le Collège du Léman
2. Le paiement des frais d'inscription de CHF 500 a été fait
3. La demande d'admission a été examinée et validée par le Directeur académique et le Directeur des Admissions
4. L'inscription a été validée ; une place est confirmée lorsque les parents ont signé le contrat d'écologie et payé l'avance sur les frais ainsi que les frais dus la première année uniquement (voir ci-dessous).

Tous les montants indiqués sont en CHF et incluent la TVA aux taux applicables.

FRAIS À PAYER LA PREMIÈRE ANNÉE UNIQUEMENT

Frais d'inscription	500
Droits d'inscription	3'800
Dépôt de Sécurité (remboursable)	600

FRAIS D'ÉCOLAGE PAR NIVEAU

PRÉSCOLAIRE	
2-3 ans	24'900
4-5 ans	24'900
PRIMAIRE	
G1-5 / CP - CM2 / BIL1 - BIL5	29'300
MIDDLE SCHOOL SECONDAIRE ANGLOPHONE	
G6-8 / BIL6	34'700
HIGH SCHOOL	
G9-10	36'500
G11-12 & IB	37'500
MIDDLE SCHOOL SECONDAIRE FRANCOPHONE	
6 ^{ème} - 4 ^{ème}	33'700
SECONDAIRE	
3 ^{ème} & 2 ^{nde}	35'400
1 ^{ère} - 1 ^{re}	36'500

OTHER FEES TO CONSIDER	
Exam Fees (IB, MATU, BAC, TOEFL, SAT IGSCE)	Invoiced separately
School supplies	Invoiced separately, if applicable
Lunch	Invoiced separately if applicable / Lunch box possible
Uniforms	Mandatory for Pre and Primary school only, invoiced separately
Field trips	Invoiced separately, if applicable
After school activities	Invoiced separately if applicable
Bus	Invoiced separately if applicable

MULTICCHILD DISCOUNT ON TUITION	
3 rd Child	-10%
4 th Child	-15%
5 th Child	-25%

SCHOOL FEE PAYMENT PLANS

For new students, **Admission fees (CHF 3,800)** and the **Security Deposit (CHF 600)** are due at the time of enrolment - only the Security Deposit is reimbursed in case of cancellation after enrolment.

Parents or guardians not covered by their employer for tuition fees will benefit from reduced admission fees for additional children, with fees halved for the second child and waived for the third child onward.

An Advance Payment of CHF 2,500 on School Fees is due within 10 business days from offer of admission or re-enrolment.

Plan A	One single payment of the total amount of the school fees on June 15 th , 2026
Plan B	Two payments, each of 50%. The first due on June 15 th , 2026 and the second on November 15 th , 2026
Plan C	Ten monthly payments from 30 th June 2026 to 31 st March 2027. An administrative charge of CHF 500 will be added to the school fees for this payment plan. Opting for plan C requires obligatory authorization for payment by direct debit (LSV)

One set of school books are included in the school fees.

AUTRES FRAIS À CONSIDÉRER	
Frais d'examen (IB, MATU, BAC, TOEFL, SAT IGSCE)	Facture séparée le cas échéant
Fournitures	Facture séparée le cas échéant
Restauration	Facture séparée le cas échéant - pique-nique possible
Uniformes	Obligatoire au Préscolaire et Primaire, facture séparée
Voyages / Sorties scolaires	Facture séparée le cas échéant
Activités extra scolaires	Facture séparée le cas échéant
Bus	Facture séparée le cas échéant

RÉDUCTION FAMILLE NOMBREUSE	
3 ^{ème} enfant	-10%
4 ^{ème} enfant	-15%
5 ^{ème} enfant	-25%

PLANS DE PAIEMENT POSSIBLES

Pour les nouveaux élèves, les **Droits d'inscription (CHF 3'800)** et le **Dépôt de Sécurité (CHF 600)** sont dus à l'inscription - Seul le Dépôt de Sécurité est remboursable en cas d'annulation de l'inscription.

Les parents ou tuteurs non couverts par leur employeur pour les frais d'écolage bénéficieront de frais d'inscription réduits de moitié pour le 2ème enfant et annulés pour le 3ème enfant et les suivants.

Une Avance sur les Frais d'Ecolage de CHF 2'500 est due pour tous les élèves dans les 10 jours pour confirmer l'inscription ou la réinscription.

Plan A	Paiement unique de l'ensemble des frais de scolarité au 15 juin 2026
Plan B	En deux échéances de 50% : la première au 15 juin 2026 et la seconde au 15 novembre 2026.
Plan C	En dix échéances mensuelles du 30 juin 2026 au 31 mars 2027. Les frais de gestion de ce plan seront facturés CHF 500 en plus des frais de scolarité. Le plan C sera obligatoirement assorti d'une autorisation de prélèvement automatique (LSV)

Un set de livres scolaires est inclus dans les frais de scolarité.